

Kuwait: December 11<sup>th</sup> 2018

الكويت: 2018/12/11

Ref: 2018 /4462

الإشارة : 2018/4462

To: The General Manager  
Boursa Kuwait Company

السيد/ المدير العام  
المحترم  
شركة البورصة

Dear All,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته وبعد ...

**Subject: Commenting on Published News**

**الموضوع : التعقيب على الخبر المنشور**

Reference is made to the provisions of Chapter IV of the Tenth Module of the Executive Bylaws of the Capital Markets Authority's Law, pertinent to "Disclosure of Material Information" and the mechanism of disclosure of the same, and commenting on the news published by some local newspapers about Boubyan Bank's contribution to the financing of Duqm Refinery and the Petrochemical Industries Complex in the Sultanate of Oman, we would like to confirm the news published by some local newspapers today. Our bank has already inked a USD 200 million finance deal representing the share of our bank in the syndicated finance deal of the Duqm Refinery Project in the Sultanate of Oman that amounts to USD 4.6 billion in total, which is extended jointly by a group of local and international banks, including USD 890 million in Islamic finance. We would also like to state that this contribution is a usual and recurrent business of our bank which forms part of our main activities and will not lead to any significant or unusual impact which may influence the status of the bank or the results of its business. Also, this comes in line with the bank's policy which focuses on taking part in the finance of government and strategic projects supporting the state's developmental plans.

بالإشارة إلى أحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر للائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها، وتعقيباً على ما تم نشره في بعض الصحف المحلية بشأن مساهمة بنك بوبيان في تمويل مشروع إنشاء مصفاة الدقم ومجمع الصناعات البتروكيمياوية بسلطنة عمان، نود أن نؤكد ما نشرته بعض الصحف المحلية اليوم ، حيث قام مصرفنا بالفعل بتوقيع اتفاقية تمويل بقيمة 200 مليون دولار أمريكي تمثل حصة مصرفنا من اتفاقية تمويل مشترك لمشروع مصفاة الدقم في سلطنة عمان و التي يبلغ مجموعها نحو 4.6 مليار دولار أمريكي وتشترك فيها مجموعة من البنوك المحلية و العالمية و من ضمنها 890 مليون دولار أمريكي تمويل إسلامي، و ننوه بأن هذه المشاركة هي من الأعمال الاعتيادية المتكررة التي يجريها مصرفنا كجزء من نشاطه الرئيسي ولن يترتب عليه أي تأثير جوهري أو غير عادي على وضع البنك أو نتائج أعماله كما أنها تأتي في سياق سياسة مصرفنا القائمة على المشاركة في تمويل المشروعات الحكومية الاستراتيجية و بما يدعم خطط الدولة التنموية.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ...

**Abdullah Al Najran Al Tuwaijri**  
Deputy Chief Executive Officer

عبد الله النجران التويجري  
نائب الرئيس التنفيذي

P.O.Box 25507  
Safat 13116 Kuwait  
Tel. (965) 2232 5000  
Fax. (965) 2245 4263  
Call Center (965) 1 82 00 82  
C.R. 104042

ص.ب. 25507  
الصفاءة 13116 الكويت

bankboubyan.com



**نعمل باتقان**